
Fra: Johannes Handeland <inne.johannes@gmail.com> 
Sendt: 11/17/2022 11:03:50 AM 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Saksnummer 22/7940-5 

Att. Kjell Kristian Mydland og Evy Helland. 

Det henvises til ovenemnte sak og Deres brev av 28.10.2022. 

Jeg har i grunnen ikke så mye å bemerke utenom at jeg absolutt mener at dette ikke dreier seg om 
2 selvstendige enheter, men noe som henger sammen med den ordinære boligen. 
Dette vil og fremgå av den innsendte søknaden. Trapp ned til kjelleren er og bygget med direkte 
adgang til hele kjelleren. 
Bygningens avtrykk er heller ikke endret som følge av de aktuelle endringene. 

Jeg har ellers fulgt kommunens pålegg om at ingenting skulle leies ut slik stoda var nå. 
De som bodde i kjelleren er nå flyttet ut. 

Jeg innser at det jeg har gjordt ikke er bra. Søknaden burde selvfølgelig blitt sendt før arbeidene 
ble satt igang. Spesielt burde denne søknaden vært sendt inn samtidig med søknaden om bygging 
av garasje. Når vi fikk løyve til å bygge denne hadde vi ikke behov for garage i kjelleren og 
tenkte i nye baner. 

Beklager. 

Mvh. 
Johannes Handeland 


